
PROTOKÓŁ Nr XVI/2020
z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 24 stycznia 2020 roku

 W obradach sesji uczestniczyło 11 radnych oraz:
Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska
Skarbnik Miasta i Gminy – Danuta Nowakowska
a także sołtysi.

Proponowany porządek obrad.

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania  z  działalności  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Chodczu  za  2019r.  –
Przewodniczący Komisji.
- dyskusja,

4. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Chodczu za 2019r. – Przewodniczący Rady;
- dyskusja,

5.  Sprawozdanie  o  odbytych  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
- dyskusja,

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Chodczu na rok 2020.
- przedłożenie planu pracy przez Przewodniczącego Komisji,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/110/20,

7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w
Chodczu na rok 2020.
- przedłożenie planów pracy przez Przewodniczących Komisji,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/111/20,

8. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Budżetu i Finansów,
- dyskusja,
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- podjęcie uchwały Nr XVI/112/20,

9. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  na
drogach gminnych.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Budżetu i Finansów,
- opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/113/20,

10.  Podjęcie  uchwały w  sprawie  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2020.

- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/114/20,

11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,
Kultury i Sportu.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/115/20,

12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany składu  osobowego  Komisji  Skarg,  Wniosków i
Petycji.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/116/20,

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Miasta i Gminy Chodecz.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/117/20,

14.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2020.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Budżetu i Finansów,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/118/20,

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej pod nazwą Westa.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/119/20,

2



16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej pod nazwą Recykling.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/120/20,

17.Interpelacje i zapytania radnych.

18. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

19. Zakończenie obrad sesji.

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

 W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.14:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia
obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne
na sali. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 11 radnych na
stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Porządek obrad uległ zmianie
poprzez zdjęcie  pkt  13 tj.  podjęcia  uchwały w sprawie przyjęcia  Statutu Miasta  i  Gminy
Chodecz.  Uznano,  że Statut wymaga jeszcze analizy oraz dodatnie trzech pkt tj.  podjęcie
uchwały  w  sprawie  powołania  Spółdzielni  Socjalnej  pod  nazwą  Westa  i  Recykling  oraz
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na
rok  2020.  Po  proponowanych  zmianach  porządek  obrad  przedstawiał  się  w  następujący
sposób:

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji,

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania  z  działalności  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Chodczu  za  2019r.  –
Przewodniczący Komisji.
- dyskusja,

4. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w Chodczu za 2019r. – Przewodniczący Rady;
- dyskusja,
5.  Sprawozdanie  o  odbytych  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
- dyskusja,
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6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w
Chodczu na rok 2020.
- przedłożenie planu pracy przez Przewodniczącego Komisji,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/110/20,

7.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w
Chodczu na rok 2020.
- przedłożenie planów pracy przez Przewodniczących Komisji,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/111/20,

8. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego. 
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Budżetu i Finansów,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/112/20,

9. Podjęcie  uchwały  w sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  za  zajęcie  pasa  drogowego  na
drogach gminnych.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Budżetu i Finansów,
- opinia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/113/20,

10.  Podjęcie  uchwały w  sprawie  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2020.

- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
 opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/114/20,

11.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,
Kultury i Sportu.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/115/20,

12.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany składu  osobowego  Komisji  Skarg,  Wniosków i
Petycji.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/116/20,

13.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2020.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
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- opinia Komisji Budżetu i Finansów,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/117/20,

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej pod nazwą Westa.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/118/20,

15. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej pod nazwą Recykling.
- przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie,
- opinia Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska,
- dyskusja,
- podjęcie uchwały Nr XVI/119/20,

16.Interpelacje i zapytania radnych.

17. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

18. Zakończenie obrad sesji.

 Przewodnicząca  poddała  nowy  porządek  obrad  sesji  pod  głosowanie.  Za  przyjęciem
porządku obrad głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało 0, porządek został przyjęty.
Przewodnicząca  odczytała  przyjęty porządek obrad  i  stwierdziła,  iż  Rada  Miejska  będzie
obradowała według przyjętego porządku obrad. Następnie przekazała, iż protokół z obrad XV
sesji  został  sporządzony,  był  wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał możliwość
zapoznania się  z protokołem w biurze rady.  Protokół  został  poddany pod głosowanie.  Za
przyjęciem protokołu Nr XV/19 głosowało 11 radnych, przeciwnych 0, wstrzymujących 0.
Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został przyjęty 11 głosami
za.

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza Chodcza o
przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił informacji, iż w
krótkim okresie międzysesyjnym tj. od 30 grudnia do dnia dzisiejszego odbył 
głównie spotkanie w Starostwie Powiatowym, które dotyczyło szczegółów inwestycji na rok
2020 tj. budowy chodnika przy Alei Zwycięstwa, kolejne spotkanie- budowa chodnika przy
drodze wojewódzkiej do Centrum Kształcenia, które jest w trakcie budowy.
Mieliśmy kolejny finał Orkiestry Świątecznej Pomocy. Chodecz po raz kolejny pobił swój
rekord, zebrał jedna z największych kwot w powiecie. Burmistrz podziękował wszystkim,
którzy mieli w tym swój wkład. Także osobom sztabowym tj. Bractwu Miłośników Ziemi
Chodeckiej, Pani Joannie Modrzejewskiej wraz z pomocnikami, Pani Kwiatkowskiej Ewie.
Pani  radna  Kwiatkowska  odpowiedziała,  że  wszyscy  mieli  w  tym  przedsięwzięciu  swój
wkład. Również wszystkim podziękowała. 
Na tym Burmistrz zakończył. Dyskusji nie było. 
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Ad.3  Sprawozdania  z  działalności  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Chodczu  za  2019r.  –
Przewodniczący Komisji.

 Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych o przedłożenie
sprawozdań z działalności za 2019r. 

1)  Komisja  Rewizyjna  –  radna Turbiak  Monika  przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności
Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Chodczu  za  20l9  rok.  Skład  osobowy  Komisji
Rewizyjnej przedstawia się jak niżej: 

1. Łuczak Tomasz - Przewodniczący
2. Turbiak Monika - Z-ca Przewodniczącego
3. Sikorski Adam - Członek
4. Stempczyński Jerzy - Członek
5. Kluzik Bohdan - Członek
6. Feliniak Wiesław – Członek
7. Łuczak Roman - Członek

 Posiedzenia Komisji  Rewizyjnej w roku 2019 odbywały się zgodnie z przyjętym planem
pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr V/33/2019 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 25 stycznia
2019r. W posiedzeniach uczestniczyli  Przewodniczący Rady Miejskiej, Burmistrz Chodcza
oraz  pracownicy Urzędu i  goście  zaproszeni.  Komisja  Rewizyjna  w roku 2019 odbyła  8
posiedzeń.  Tematyka  posiedzeń  wynikała  z  planu  pracy  oraz  z  potrzeb  wynikających  z
funkcjonowania Burmistrza Chodcza, Urzędu Miasta i Gminy oraz jednostek budżetowych.
Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej w Chodczu zrealizowała plan pracy przyjęty do działania
w roku 2019 w 100%. Z odbytych posiedzeń Komisja sporządzała protokoły z wnioskami
oraz opiniami,  które przekazywała do realizacji  Burmistrzowi Chodcza i  Przewodniczącej
Rady Miejskiej. Wydała pozytywną opinię i wniosek w sprawie wykonania budżetu za 2018
oraz udzielenia Burmistrzowi Chodcza absolutorium z tego tytułu, a także pozytywna opinię z
wykonania budżetu Miasta i Gminy Chodecz za I półrocze 2019r. Analizowała zadłużenie
gminy  i  prawidłowości  spłaty  zadłużenia  oraz  działalność  Miejsko-Gminnego  Ośrodka
Pomocy  społecznej  w  Chodczu.  Analizowała  zgodności  wydatków  funduszy  sołeckich.
Ponadto Komisja  rozpatrzyła  skargi  złożone do Przewodniczącej  Rady Miejskiej,  również
analizowała  wydatkowanie  środków  finansowych  w  oświacie.  Wskazywała  na  większą
intensyfikację  działań  mających  na  celu  ściągalność  podatków  i  opłat  w  tym  opłaty
śmieciowej ze szczególnym naciskiem na ściągalność od właścicieli działek rekreacyjnych.
Komisja  Rewizyjna  apelowała  do  lokalnej  społeczności  o  czynny  udział  w  spotkaniach
sołeckich a w szczególności zebraniach poświęconych rozdysponowania funduszu sołeckiego.
W pracach Komisji  Rewizyjnej  aktywnie uczestniczyli  wszyscy członkowie,  a frekwencja
kształtowała się na poziomie 98,00%. Członkowie Komisji uczestniczyli także w wybranych
posiedzeniach pozostałych Komisji Rady Miejskiej w Chodczu.

2)  Komisja  Budżetu  i  Finansów  –  radna  Michalak  Beata  przedstawiła  sprawozdanie  z
działalności  Komisji  Budżetu  i  Finansów Rady Miejskiej  w Chodczu  za  20l9  rok.  Skład
osobowy Komisji Budżetu i Finansów przedstawia się w następujący sposób:

1. Makowiecki Grzegorz – Przewodniczący
2. Michalak Beata – Z-ca Przewodniczącego
3. Krupa Błażej – Członek
4. Feliniak Wiesław – Członek
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5. Łuczak Tomasz – Członek
6. Stempczyński Jerzy – Członek
7. Pietrzak Wiesław – Członek
 
 Posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów w roku 2019 odbywały się zgodnie z przyjętym
planem pracy,  zatwierdzonym uchwałą Nr V/34/19 Rady Miejskiej  w Chodczu z dnia 25
stycznia  2019r.  W  posiedzeniach  Komisji  uczestniczyli  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,
Burmistrz Chodcza, Skarbnik Miasta i Gminy Chodecz oraz pracownicy Urzędu, jednostek
samorządowych, a także zaproszeni goście. Komisja Budżetu i Finansów w roku 2019 odbyła
15 posiedzeń. Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz funkcjonowania Burmistrza
Chodcza oraz Urzędu Miasta i Gminy Chodecz. Ponadto przedmiotem prac Komisji było:
- rozpatrzenie opinii Komisji dotyczących projektu budżetu Miasta i Gminy oraz Wieloletniej
Prognozy Finansowej,
- analiza sprawozdania z realizacji budżetu Miasta i Gminy za rok 2019 oraz informacji z
realizacji budżetu,
- analiza podziału środków budżetowych na inwestycje według budżetu na 2019r.
- analiza zaległości podatkowej oraz za odpady komunalne za 2018r.
- analiza inwestycji gminnych finansowanych ze środków z zewnątrz,
-  analiza wykorzystania środków finansowych za 2018r.  w Miejsko – Gminnym Ośrodku
Pomocy Społecznej w Chodczu
- zapoznanie z założeniami do projektu budżetu na rok 2020.
Komisja  współpracowała  ze  Skarbnikiem  Miasta  i  Gminy  oraz  Burmistrzem  Chodcza.
Komisja  Budżetu  i  Finansów  po  każdym  odbytym  posiedzeniu  sporządzała  protokół,  w
którym zamieszczała  opinie  oraz  wnioski  do  realizacji  przez  Burmistrza  Chodcza,  Urząd
Miasta i Gminy Chodecz czy też podległe jednostki budżetowe. W pracach Komisji Budżetu i
Finansów  aktywnie  uczestniczyli  wszyscy  członkowie  a  frekwencja  kształtowała  się  na
poziomie 98%. Zaplanowane posiedzenia Komisji zostały zrealizowane w 100%.
Członkowie  Komisji  Budżetu i  Finansów uczestniczyli  także w wybranych posiedzeniach
pozostałych Komisji Rady Miejskiej w Chodczu.
3) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przedstawił sprawozdanie z
działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Chodczu za 20l9 rok.
W skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wchodzą następujący radni Rady Miejskiej w
Chodczu :

1. Łuczak Roman – Przewodniczący
2. Sikorski Adam – Za-ca Przewodniczącego
3. Kosmalski Robert
4. Łuczak Tomasz
5. Turbiak Monika
6. Kwiatkowska Ewa

 Posiedzenia  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  w  roku  2019  odbywały  się  zgodnie  z
przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr V/34/19 Rady Miejskiej w Chodczu z
dnia  25  stycznia  2019r.  W posiedzeniach  uczestniczyli  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,
Burmistrz Chodcza oraz pracownicy Urzędu i goście zaproszeni. Komisja Skarg, Wniosków i
Petycji w roku 2019 odbyła 9 posiedzeń. Tematyka posiedzeń wynikała z planu pracy oraz z
potrzeb  wynikających  z  funkcjonowania  Burmistrza  Chodcza,  Urzędu  Miasta  i  Gminy  i
przedstawiała się w następujący sposób:
-  omówienie  instytucji  Skargi,  Wniosku  i  Petycji  jako  przedmiotu  działania  Komisji  na
podstawie  Ustawy  o  samorządzie  gminnym,  Kodeksu  Postępowania  Administracyjnego,
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ustawy o petycjach,
- rozpatrzenie i wydanie opinii na temat skarg, wniosków i petycji, które zostały przekazane
do Komisji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej,
- analiza i opiniowanie materiałów na sesję,
- sporządzenie planu pracy Komisji na rok 2019,
- sprawy bieżące wynikające w ciągu roku. 
 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zrealizowała wszystkie zaplanowane założenia z planu
pracy, z odbytych posiedzeń sporządzała protokoły. W pracach Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji  aktywnie  uczestniczyli  wszyscy  członkowie  a  frekwencja  kształtowała  się  na
poziomie  98,00%.  Członkowie  Komisji  uczestniczyli  także  w  wybranych  posiedzeniach
pozostałych Komisji Rady Miejskiej w Chodczu.

4)  Komisja  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury  i  Sportu  –  radny Stempczyński  Jerzy przedstawił
sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w
Chodczu  za  20l9  rok.  W  skład  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury  i  Sportu  wchodzą
następujący radni Rady Miejskiej w Chodczu :

1. Stempczyński Jerzy – Przewodniczący
2. Adryjańczyk Anna – Z-ca Przewodniczącego
3. Kosmalski Robert – Członek
4. Sikorski Adam – Członek
5. Makowiecki Grzegorz – Członek
6. Turbiak Monika – Członek
7. Michalak Beata - Członek 

 Posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu w roku 2019 odbywały się zgodnie
z przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr V/34/2019 Rady Miejskiej w Chodczu
z dnia 25 stycznia 2019r.  W posiedzeniach uczestniczyli  Przewodnicząca Rady Miejskiej,
Burmistrz Chodcza oraz pracownicy Urzędu i goście zaproszeni. Komisja Oświaty, Zdrowia,
Kultury i Sportu w roku 2019 odbyła 6 posiedzeń. Tematyka posiedzeń wynikała z planu
pracy oraz z potrzeb wynikających z funkcjonowania Burmistrza Chodcza, Urzędu Miasta i
Gminy i przedstawiała się w następujący sposób:
- spotkania z dyrekcją Szkoły Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu
- sprawy związane z promocją Miasta i Gminy Chodecz
- współudział Komisji w organizacji niektórych imprez masowych
- udział członków Komisji w uroczystościach organizowanych w szkołach
- patronat nad organizacją konkursów przedmiotowych organizowanych w Szkole Podstawowej im.
Tadeusza Kościuszki w Chodczu
- przegląd obiektów sportowych i rekreacyjnych Miasta i Gminy Chodecz
- przegląd arkusza organizacyjnego Szkoły Podstawowej i Przedszkola Samorządowego w Chodczu
na rok szkolny 2019/2020
- zapoznanie z informacja o największych osiągnięciach sportowych i kulturalnych dzieci i młodzieży
w 2019 roku
- zapoznanie z projektem budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2020 ze szczególnym zwróceniem
uwagi na część dotyczącą przedmiotu działań Komisji (oświata, kultura, kultura fizyczna, sport).
 Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu zrealizowała wszystkie zaplanowane założenia z
planu pracy, z odbytych posiedzeń sporządzała protokoły z wnioskami oraz opiniami, które
przekazywane były do realizacji. W trakcie roku 2019 Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i
Sportu przekazała następujące opinie i wnioski do realizacji:
- pozytywna opinia w sprawie propozycji stawek opłat za Żłobek Samorządowy w Chodczu
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- pozytywna opinia w sprawie projektu uchwały dotyczącego określenia wykazu kąpielisk na
terenie Miasta i Gminy Chodecz oraz określenia sezonu kąpielowego w roku 2019
-  pozytywna  opinia  nt.  projektu  arkusza  organizacyjnego  Przedszkola  Samorządowego  i
Szkoły Podstawowej w Chodczu na 2019/2020r. 
-  regulamin  dotyczący  wynagradzania  nauczycieli  oraz  Fundusz  Zdrowotny  wymagają
wspólnej analizy i konsultacji Komisji Rady Miejskiej w Chodczu
 -  w związku z  podwyżkami wynagrodzeń dla  nauczycieli  w 2019r.  istnieje  konieczność
nowelizacji budżetu Miasta i Gminy Chodecz na 2019r.
- wspólnie konsultować (wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Chodczu) wysokość stawek-
opłat na targowisku miejskim
- pozytywna opinia dotycząca projektu uchwały w sprawie stawek podatków lokalnych i opłat
w Urzędzie Gminy Chodecz
- pozytywna opinia w sprawie podatku od środków transportowych
- pozytywna opinia w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta
i Gminy Chodecz. Ponadto Komisja w omawianym zakresie zajmowała się n/w sprawami:
- zapoznanie z wynikami egzaminów końcowych w Szkole Podstawowej im. T. Kościuszki w
Chodczu oraz innych osiągnięciach w nauce. W pracach Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i
Sportu  aktywnie  uczestniczyli  wszyscy  członkowie,  a  frekwencja  kształtowała  się  na
poziomie  98,00%.  Członkowie  Komisji  uczestniczyli  także  w  wybranych  posiedzeniach
pozostałych Komisji Rady Miejskiej w Chodczu.

5)  Komisja  Rolna  i  Infrastruktury  Technicznej  –  radny  Feliniak  Wiesław  przedstawił
sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w
Chodczu  za  20l9  rok.  Skład  Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury  Technicznej  przedstawia  się
następująco: 

1. Feliniak Wiesław – Przewodniczący
2. Kosmalski Robert – Za-ca Przewodniczącego 
3. Kluzik Bohdan – Członek
4. Adryjańczyk Anna – Członek
5. Krupa Błażej – Członek 
6. Kwiatkowska Ewa - Członek
7. Michalak Beata – Członek 

 Posiedzenia Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej w roku 2019 odbywały się zgodnie z
przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr V/34/19 Rady Miejskiej w Chodczu z
dnia  25  stycznia  2019r.  W posiedzeniach  uczestniczyli  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej,
Burmistrz  Chodcza  oraz  pracownicy  Urzędu  i  goście  zaproszeni.  Komisja  Rolna  i
Infrastruktury Technicznej w roku 2019 odbyła 13 posiedzeń. Tematyka posiedzeń wynikała z
planu  pracy  oraz  potrzeb  wynikających  z  funkcjonowania  Burmistrza  Chodcza,  Urzędu
Miasta i Gminy i przedstawiała się jak niżej:
- analiza i opiniowanie projektu budżetu.
- opiniowanie projektów budowy i napraw bieżących dróg na terenie Gminy.
- opiniowanie zadań inwestycyjnych realizowanych przez samorząd gminny.
- planowanie prac związanych z melioracją.
- bieżące utrzymanie dróg związane z odkrzaczaniem poboczy.
- współpraca przy organizowaniu dożynek.
- współpraca przy zagospodarowaniu terenów rekreacyjnych i jezior.
- przyjęcie planu przygotowanego przez Prezesa ZGK Spółka z o.o. odnośnie przygotowania
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zakładu do zimowego utrzymania dróg.
-  opinia  dotycząca  przejęcia  przez  samorząd  zimowego  utrzymania  dróg  powiatowych
leżących na terenie gminy,
- opiniowanie podań o umorzenia i odroczenia podatku rolnego.
- ustalanie wysokości podatku rolnego.
- analiza i opiniowanie projektu budżetu na 2020 rok.
-  sprawy  bieżące  wynikające  w  ciągu  roku.  Terminy  posiedzeń  wyznaczane  były  przez
przewodniczącego Komisji.
 Komisja  Rolna  i  Infrastruktury  Technicznej  zrealizowała  wszystkie  zaplanowane
posiedzenia, z odbytych posiedzeń sporządzała protokoły z wnioskami oraz opiniami które
przekazywane  były  do  realizacji.  W  trakcie  roku  2019  Komisja  Rolna  i  Infrastruktury
Technicznej przekazała następujące opinie i wnioski do realizacji:
- pozytywna opinia dotycząca sprzedaży części działki przy ul. Słonecznej
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  złożenia  wniosku  do  Urzędu  Marszałkowskiego  na
przebudowę dróg gminnych w Mstowie
-  pozytywna opinia  w zakresie  zmiany w Strategii  Rozwoju Miasta  i  Gminy Chodecz w
przedmiocie wpisu drogi Strzyżki – Mstowo nr 191338C 
- negatywna opinia w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Kościelnej w rejonie posesji
1,3,5,7 i 15 w zakresie wprowadzenia zakazu parkowania na tym odcinku
- przekazać pismo do Starosty Włocławskiego z dnia 31.01.2019r.  w sprawie przekazania
materiałów na budowę chodnika przy Al. Zwycięstwa merytorycznemu pracownikowi Urzędu
celem dalszej realizacji 
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  budowy  chodnika  przy  Al.  Zwycięstwa  wzdłuż  drogi
powiatowej od cmentarza ewangelickiego w kierunku Osiecza o długości 1,6 km. 
-  pozytywna opinia  w sprawie  przyjęcia  Regulaminu dostarczania  wody i  odprowadzania
ścieków na terenie Miasta i Gminy Chodecz 

- pozytywna opinia w sprawie uwzględnienia budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej nr
269 na odcinku Huta Chodecka – Chodecz w ramach planowanego zadania inwestycyjnego
bez udziału gminy 
-  wniosek  o  skierowanie  pisma  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  sprawie  odkrzaczanie
poboczy przy drodze nr 2929 w miejscowości Ruda Lubieniecka
- wniosek o rozpoczęcie wyrównywania dróg gruntowych równiarką oraz naprawę znaków
drogowych przy drodze gminnej w Brzyszewie 
- w związku z wystąpieniem suszy rolniczej na terenie całej gminy wniosek o wystąpienie do
Wojewody  Kujawsko-Pomorskiego  o  powołanie  Komisji  szacującej  straty  w  uprawach
polowych 
-  pozytywna opinia  w sprawie przebudowy drogi  gminnej  Brzyszewo –Wola Adamowa z
wykorzystaniem dofinansowania z FOGR 
- wniosek o przygotowanie informacji o możliwościach odtworzenia zbiorników retencyjnych
na terenie działania spółek wodnych
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  opracowania  kompletnej  dokumentacji  projektowo  –
kosztorysowej związanej z wykonaniem chodnika od Powiatowego Centrum Kształcenia do
miejsca, które stanowiło będzie połączenie chodnika z istniejącym odcinkiem
- pozytywna opinia w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę Chodecz
nieruchomości  gruntowej  stanowiącej  działkę  nr  ewidencyjny 230/3  położonej  w  obrębie
ewidencyjnym Miasto Chodecz. 
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  partnerskiej  współpracy  z  Województwem  Kujawsko-
Pomorskim  przy  przygotowaniu  i  realizacji  zadania  dotyczącego  budowy  chodnika  od
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miejsca  realizacji  zadania  związanego  z  budową  Powiatowego  Centrum  Kształcenia
Zawodowego na bazie organizacyjnej Zespołu Szkół w Chodczu do miejsca, które stanowiło
będzie połączenie chodnika z istniejącym odcinkiem.
- pozytywna opinia w sprawie przyjęcia regulaminu targowiska w Chodczu i opłaty targowej
na terenie Miasta i Gminy Chodecz
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  dotyczącej  rozpoczęcia  procedury  zmiany  przeznaczenia
budynku po byłej szkole w Cettach na budynek mieszkalny.
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  rozszerzenia  wniosku  na  modernizację  SUW w  zakresie
budowy oczyszczalni przy budynku po byłej  szkole w Cettach i budynku komunalnym w
Strzygach oraz 0,5 km wodociągu w Chodeczku
- pozytywna opinia w s[prawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Miasto i Gminę Chodecz
od Powiatu Włocławskiego zadań z zakresu zimowego utrzymania dróg powiatowych oraz
ulic leżących w ciągu tych dróg w sezonie zimowym 2019/2020
- pozytywna opinia w sprawie likwidacji funduszu sołeckiego od 2021r. 
- pozytywna opinia w sprawie rozpoczęcia konsultacji społecznych dotyczących włączenia do
granic administracyjnych miasta Chodecz części sołectwa Lubieniec i sołectwa Chodeczek
-  wniosek  o  wystąpienie  do  Funduszu  Ochrony  Środowiska  o  przyznanie  środków
finansowych na odbiór i przekazanie do utylizacji odpadów rolniczych typu folia, sznurki i
opakowania po nawozach
- wniosek o skierowanie pisma do Zarządu Powiatu Włocławskiego popierającego starania
Pana Wicestarosty dotyczące przebudowy ul. Alei Zwycięstwa w Chodczu
- wniosek o obniżenie ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2020r. z kwoty
58,46 zł. za 1 q podanej przez GUS do kwoty 52 zł. za 1 q dla gospodarstw o powierzchni do
300 ha
- pozytywna opinia w sprawie przystąpienia do procedury zmiany granic administracyjnych
miasta Chodcza i przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami. W pracach Komisji Rolnej i
Infrastruktury  Technicznej  aktywnie  uczestniczyli  wszyscy  członkowie  a  frekwencja
kształtowała się na poziomie 99,00%. Członkowie Komisji uczestniczyli także w wybranych
posiedzeniach pozostałych Komisji Rady Miejskiej w Chodczu.

6)  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony Środowiska  –  radna  Kwiatkowska  Ewa przedstawiła
sprawozdanie z działalności Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w
Chodczu  za  20l9  rok.  Skład  osobowy  Komisji  Obywatelskiej  i  Ochrony  Środowiska
przedstawia się w następujący sposób:

1. Kwiatkowska Ewa – Przewodniczący
2. Kluzik Bohdan – Za-ca Przewodniczącego 
3. Pietrzak Wiesław – Członek
4. Adryjańczyk Anna – Członek
5. Krupa Błażej – Członek 
6. Łuczak Roman - Członek
7. Makowiecki Grzegorz – Członek 

 Posiedzenia  Komisji  Obywatelskiej  i  Ochrony  Środowiska  w  roku  2019  odbywały  się
zgodnie z przyjętym planem pracy, zatwierdzonym uchwałą Nr V/34/2019 Rady Miejskiej w
Chodczu  z  dnia  25  stycznia  2019r.  W posiedzeniach  uczestniczyli  Przewodnicząca  Rady
Miejskiej,  Burmistrz  Chodcza  oraz  pracownicy  Urzędu  i  goście  zaproszeni.  Komisja
Obywatelska i Ochrony Środowiska w roku 2019 odbyła 15 posiedzeń. Tematyka posiedzeń
wynikała z planu pracy oraz z potrzeb wynikających z funkcjonowania Burmistrza Chodcza,
Urzędu Miasta i Gminy i przedstawiała się jak niżej:
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- analiza i opiniowanie materiałów na sesję
- sporządzenie sprawozdania za 2018r. oraz planu pracy Komisji na rok 2019
- spotkanie z liderami stowarzyszeń z terenu Gminy Chodecz
- gospodarka mieszkaniowa, zasoby komunalne i socjalne, zasoby i ich stan 
- utrzymanie i stan placów zabaw
-  informacja  o  stanie  ładu,  porządku  i  bezpieczeństwa  publicznego  za  2018  rok  –
funkcjonowanie ustawy
-  realizacja  zadań  z  zakresu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,
Narkomanii oraz Przemocy w Rodzinie.
- przygotowanie Gminy do sezonu letniego
- analiza i ocena wykonania budżetu za I półrocze 2019 roku
- funkcjonowanie gospodarki odpadami , stan wysypisk, zbiórka i magazynowanie
-  informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  sanitarno  –  weterynaryjnego,  współpraca  ze
schroniskiem dla zwierząt
- działania Gminy w zakresie promocji i turystyki
- realizacja programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz
- ocena zjawisk negatywnie oddziałujących na środowisko, emisja zanieczyszczeń
- analiza projektu budżetu w zakresie zadań Komisji na rok 2020
-  sprawy  bieżące  wynikające  w  ciągu  roku.  Terminy  posiedzeń  wyznaczane  były  przez
przewodniczącego  Komisji.  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska  z  odbytych
posiedzeń sporządzała  protokoły z  wnioskami  oraz opiniami które przekazywane były do
realizacji. W trakcie roku 2019 Komisja przekazała następujące opinie i wnioski do realizacji:

- pozytywna opinia Komisji w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Narkotykowych na 2019r.
- pozytywna opinia w sprawie ustanowienia wieloletniego programu „Posiłek w szkole i w
domu na lata 2019-2023”
- rozważyć możliwość rozbiórki budynku i uporządkowania terenu przy Placu Kościuszki
- pozytywna opinia dotycząca zmian stawek podatku i czynszu za lokale komunalne 
-  wniosek  do  Zarządu  Dróg  o  odnowienie  przystanków  przy  drogach  powiatowych  i
wojewódzkich (przystanki szkolne i PKS)
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  wstąpienia  do  Stowarzyszenia  Inowrocławska  Lokalna
Organizacja Turystyczna
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2019”
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  ustanowienia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 rok
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  wniosku  Gminnego  Związku  Kół  Gospodyń  Wiejskich  –
Kujawski Żur 2019 – termin 7 kwietnia 2019r. – udostępnienie remizy OSP
- wniosek w sprawie sporządzenia zestawień wolnych lokali, którymi dysponuje Gmina oraz
określenie ich standardu
- wniosek o przedstawienie stanu obiektów po szkołach w Cettach i Zalesiu oraz sposobie ich
zabezpieczenia przed kradzieżą i dewastacją
-  wniosek  o  wytypowanie  Komisji  z  MGOPS celem wydania  opinii  o  sytuacji  życiowej
wszystkich, którzy wnioskują o przyznanie mieszkania komunalnego
- w przypadku otrzymania zaproszenia na imprezę powiatową wskazanie reprezentacji Gminy
( stoły Wielkanocne)
- pozytywna opinia w sprawie projektu uchwały o opłacie targowej
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- propozycja Komisji dotycząca wynajmowania świetlic wiejskich: dla mieszkańców danego
sołectwa 50% stawki podstawowej 25 zł/m2, pozostali opłata 100%
- wniosek o ujęcie w planie ścieżki rowerowej przy drodze do Zalesia lub Pyszkowa 
- pozytywna opinia w sprawie sprawozdania z działalności MGOPS za 2018r. oraz potrzeb w
zakresie pomocy społecznej na rok 2019
- pozytywna opinia w sprawie projektów uchwał: wieloletniego programu gospodarowania
mieszkaniowym  zasobem  Miasta  i  Gminy  Chodecz  na  lata  2019-2023  oraz  zasad
wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  zasobu  mieszkaniowego  Miasta  i  Gminy
Chodecz
- rozważyć możliwość współpracy z MGOPS w sprawie uzależnienia wypłaty świadczeń od
wywiązywania się z obowiązków regulowania należności za mieszkania
- wniosek o oczyszczenie zakrętu przy drodze powiatowej z zasłaniających widoczność drzew
i krzewów do Zarządcy i właściciela terenu
-  wprowadzić  zmiany  zapisów  Regulaminu  Utrzymania  Czystości  i  Porządku  na  terenie
Miasta i Gminy Chodecz w części dotyczącej utrzymania zwierząt gospodarskich
W tym momencie sprawozdanie kontynuował radny Robert Kosmalski. 
- prowadzić przeglądy placów zabaw, a wszystkie uszkodzenia naprawiać na bieżąco
- pozytywna opinia w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Miasta i Gminy Chodecz oraz
określenia sezonu kąpielowego w 2019r.
- pozytywna opinia w sprawie utworzenia ośrodka wsparcia Klubu Seniora w Chodczu
-  zamieścić  na stronie  internetowej  Urzędu Miasta  i  Gminy Chodecz apel  do rolników o
przestrzeganie przepisów dotyczących postępowania z odpadami typu folia
- prośba o sprawdzenie możliwości pozyskania środków na budowę ścieżki rowerowej ze
środków w ramach trwających projektów (np. Urząd Marszałkowski)
- rozważyć możliwość naprawy stopni schodów przy Posterunku Policji w Chodczu
- zwiększenie ilości ławek przy zejściu na plażę
- zabezpieczyć okno piwniczne w budynku Domu Seniora przy ul. Aptecznej
- wniosek o powołanie doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Chodczu 
- Komisja popiera propozycję w sprawie przekształcenia budynku po szkole w Cettach na
budynek mieszkalny
- wniosek o ponowne przeanalizowanie wysokości opłat  za korzystanie z targowiska oraz
rozwiązanie problemu z odprowadzaniem wód deszczowych
-  pozytywna  opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  kandydata  na  ławnika,  które
pozostawia się bez dalszego biegu
-  pozytywna  opinia  dotycząca  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  doraźnej  Komisji
Statutowej Rady Miejskiej w Chodczu 
- pozytywna opinia dotycząca projektu uchwały w sprawie zasad i  trybu przeprowadzenia
konsultacji z mieszkańcami Miasta i Gminy Chodecz
- pozytywna opinia w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta
i Gminy Chodecz
- pozytywna opinia  w sprawie projektów uchwał dotyczących przystąpienia do procedury
zmiany granic administracyjnych miasta i przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami
- wniosek o powołanie doraźnej Komisji mieszkaniowej
-  pozytywna  opinia  w  sprawie  projektu  uchwały  dotyczącej  ustanowienia  Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii na rok 2020. W pracach Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska aktywnie
uczestniczyli wszyscy członkowie a frekwencja kształtowała się na poziomie 98,00%
Członkowie Komisji  uczestniczyli  także w wybranych posiedzeniach pozostałych Komisji
Rady Miejskiej w Chodczu.
Na tym sprawozdania zakończono. Dyskusji nie było.
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Ad.4  Sprawozdanie  z  działalności  Rady  Miejskiej  w  Chodczu  za  2019r.  –
Przewodniczący Rady.

 Sprawozdanie  z  działalności  Rady  Miejskiej  w  Chodczu  za  2019r.  przedstawiła
Przewodnicząca Rady Twardowska Anna. Rada Miejska w Chodczu (kadencja VIII tj. lata
2018-2023)  wybrana  została  w wyborach  samorządowych  dnia  21  października  2018r.  w
następującym składzie osobowym:

1. Adryjańczyk Anna
2. Feliniak Wiesław
3. Kwiatkowska Ewa
4. Krupa Błażej 
5. Kluzik Bohdan
6. Kosmalski Robert
7. Łuczak Tomasz
8. Łuczak Roman
9. Makowiecki Grzegorz
10. Michalak Beata
11. Pietrzak Wiesław 
12. Sikorski Adam
13. Stempczyński Jerzy
14. Turbiak Monika
15. Twardowska Anna 

 Funkcję  Przewodniczącego  Rady  pełni  Pani  Twardowska  Anna,  a  funkcję
wiceprzewodniczących Pan Krupa Błażej oraz Pietrzak Wiesław.
W roku 2019 odbyło się 11 sesji Rady Miejskiej, w tym 4 sesje nadzwyczajne w związku z
koniecznością podjęcia uchwał niecierpiących zwłoki. Podczas sesji podjęto 77 uchwał, a 18
dotyczyło budżetu Miasta i Gminy Chodecz oraz jego zmian w trakcie roku. Pozostałych 59
uchwał  podjętych  przez  Radę  Miejską  w  Chodczu  dotyczyło  spraw  realizowanych  przez
Burmistrza Chodcza oraz Urząd Miasta i Gminy Chodecz jak np.:
- przyznanie diet dla sołtysów
- ustanowienie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych
i Przeciwdziałania Narkomanii na 2019r. 
- uchwalenie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności
zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w 2019r. 
- wstąpienie do Stowarzyszenia Inowrocławska Lokalna Organizacja Turystyczna
- uchwalenie planu sieci szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę Chodecz
oraz określenie granic obwodów tych szkół od 1 września 2019r. 
- przyjęcie Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Chodecz na lata 2015-2022
-  uchwalenie  Wieloletniego  programu gospodarowania  mieszkaniowym zasobem Miasta  i
Gminy Chodecz na lata 2019-2023
- określenie wykazu kąpielisk oraz określenie sezonu kąpielowego w roku 2019
- ustalenie wysokości opłaty za pobyt oraz wyżywienie dziecka w Żłobku Samorządowym w
Chodczu
- utworzenie ośrodka wsparcia Klubu Seniora w Chodczu na terenie Miasta i Gminy Chodecz
i połączenia go z Miejsko-Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej w Chodczu
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-  przyjęcie  Regulaminu  dostarczania  wody i  odprowadzania  ścieków na  terenie  Miasta  i
Gminy Chodecz
- ustalenie opłat lokalnych i podatków
-  przystąpienie  do  procedury  zmiany  granic  administracyjnych  miasta  Chodcza  i
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 
- powołanie doraźnej Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Chodczu oraz wiele innych które
wynikają z corocznego ich podejmowania.
 Rada Miejska w Chodczu po raz pierwszy, po nowelizacji ustawy o samorządzie gminnym,
przyjęła  Raport  o  Stanie  Miasta  i  Gminy Chodecz  za  2018r.  oraz  jednomyślnie  udzieliła
Burmistrzowi Chodcza wotum zaufania, przyjęła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy
za  2018r.  oraz  jednogłośnie  udzieliła  absolutorium  Burmistrzowi  Chodcza.  Na  każdym
posiedzeniu sesji Rada Miejska zapoznawana była z informacjami z działalności Burmistrza
Miasta  i  Gminy  Chodecz,  sprawozdania  z  posiedzeń  międzysesyjnych  składały  także
poszczególne stałe Komisje Rady Miejskiej w Chodczu. Na sesjach radni zgłaszali wnioski,
na które udzielano odpowiedzi. Dotyczyły one w szczególności: 
- remontów i napraw dróg gminnych i powiatowych oraz poprawy bezpieczeństwa na ulicach,
- oświaty,
- czystości i porządku w gminie,
- porządku publicznego,
- funkcjonowania jednostek organizacyjnych gminy,
- komunikacji i ochrony środowiska,
- rozwoju gminy,

 Na początku każdego roku poszczególne komisje rady przyjmują plany działania. Z
tym  wiąże  się  np.  liczba  posiedzeń  komisji,  która  opiniuje  merytorycznie  poszczególne
projekty  uchwał,  czy  też  wykonywanie  przez  Urząd  Miasta  i  Gminy  oraz  Burmistrza
poszczególnych zadań oraz rozpatrywanie pism, wniosków które wpłynęły do Komisji  od
mieszkańców i osób spoza terenu. I tak w trakcie 2019 roku Komisja Budżetu i Finansów
odbyła posiedzeń 15, Komisja Rolna i Infrastruktury Technicznej – 13, Komisja Obywatelska
i Ochrony Środowiska – 15,  Komisja Oświaty,  Zdrowia,  Kultury i  Sportu – 6 posiedzeń,
Komisja Rewizyjna – 8 posiedzeń, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 9 posiedzeń. Rada i
jej komisje wypełniały swoje bieżące zadania ustawowe i statutowe związane z przyjętym
planem pracy oraz wynikające z funkcji kontrolnej. Komisje odbywały również posiedzenia
wyjazdowe  (w  terenie)  gdy  wizytowano  placówki  oświatowe,  przygotowanie  terenów
rekreacyjnych  do  sezonu  turystycznego  czy  też  sprawdzanie  stanu  dróg  i  realizacji
poszczególnych inwestycji. 

Działania  Rady Miejskiej  w Chodczu i  poszczególnych Komisji  przyczyniły się w
dużym  stopniu  do  wykonania  szeregu  inwestycji  związanych  z  poprawą  codziennego
funkcjonowania mieszkańców naszego miasta i gminy oraz poprawy warunków życia.

Ad.5  Sprawozdanie  o  odbytych  posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej  w  okresie
międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.

 Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych o przedłożenie
sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym. 

1)  Komisja  Rewizyjnej  –  radna  Turbiak  Monika  przedstawiła,  iż  Komisja  w  okresie
międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie.  Tematem posiedzenia było  opracowanie planu
pracy na rok 2020.

15



2) Komisja Budżetu i Finansów – radna Michalak Beata przedstawiła, iż Komisja w okresie
międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie. Tematem przewodnim było opracowanie planu
pracy na 2020r. oraz opiniowanie uchwał na sesje i sprawy bieżące. 

3)  Komisja  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  –  radny  Łuczak  Roman  przekazał,  iż  w  okresie
międzysesyjnym Komisja obradowała raz. Tematem obrad było opracowanie planu pracy na
2020r.

4) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Stempczyński Jerzy
przekazał, iż w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała raz. Tematyka obrad dotyczyła
sprawozdania za rok 2019r. oraz opracowania planu pracy na 2020r.

5) Przewodniczący Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury Technicznej  – radny Feliniak Wiesław
przekazał,  iż  w  okresie  międzysesyjnym  Komisja  odbyła  jedno  posiedzenie.  Tematem
posiedzenia było opracowanie planu pracy na rok 2020 oraz opiniowanie uchwał na sesję. 

6) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Kwiatkowska Ewa
przedstawiła,  iż  Komisja  w  okresie  międzysesyjnym odbyła  jedno  posiedzenie.  Tematem
przewodnim  było  opracowanie  planu  pracy  na  2020r.,  sprawozdania  za  rok  2019  oraz
opiniowanie uchwał na sesje. 

Dyskusji nie było.

Ad.6 Podjęcie  uchwały w  sprawie  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rewizyjnej  Rady
Miejskiej w Chodczu na rok 2020.

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska o przedłożenie planu pracy Komisji
Rewizyjnej poprosiła Panią Turbiak Monikę. Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej
odczytała plan pracy Komisji na 2020r., który przedstawia się w następujący sposób:

PLAN
pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok

Lp. Tematyka posiedzenia
Komisji Rady

Termin
posiedzenia

Odpowiedzialna
osoba za referowanie

tematu
z Urzędu bądź

instytucji.
1. 1. Opracowanie planu pracy na rok 2020 I kwartał 

2020r.
2. 2. Analiza zgodności wydatków funduszy 

Sołeckich zgodnie z projektami. 
I kwartał 
2020r.

4. 3. Terminowość zwrotu odsetek 
kapitałowych i dotacji za rok 2019.

I kwartał 
2020r.

5. 4. Analiza zadłużenia gminy i 
prawidłowości spłaty zadłużenia.

I kwartał 
2020r.
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5. Analiza działalności Miejsko-Gminnego
Ośrodka Pomocy Społecznej.

II kwartał 
2020r.

6. Opinia z wykonania budżetu Miasta i 
Gminy za 2019r.

II kwartał 
2020r.

7. Kluby sportowe, Stowarzyszenia - 
zasadność wydatkowania środków.

II kwartał 
2020r.

8. Opinia z wykonania budżetu Miasta i 
Gminy Chodecz za I półrocze 2020r.

III kwartał 
2020r.

9. Wydatkowanie środków finansowych w 
placówkach oświatowych / zatrudnienie.

III kwartał 
2020r.

10. Poprawność realizacji terminowości 
umów na odbiór i wywóz nieczystości 
stałych i płynnych przez ZGK Sp. z o.o.

IV kwartał 
2020r.

11. Sprawy zlecone przez Radę Miejską cały rok

12. Sprawy bieżące cały rok

Dyskusji  nie  było.  Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została
poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała
Nr XVI/110/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  planów  pracy  stałych  Komisji  Rady
Miejskiej w Chodczu na rok 2020.

 Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczących Komisji stałych o przedłożenie
planów pracy na rok 2020.

1) Komisja Budżetu i Finansów – radna Michalak Beata przedstawiła następujący plan pracy
na 2020r. 

PLAN
pracy Komisji Budżetu i Finansów

na 2020 rok
Lp. Tematyka posiedzenia 

Komisji Rady
Termin 

posiedzenia
Odpowiedzialna osoba
za referowanie tematu

z Urzędu bądź
instytucji.

1. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 
2020.
Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady
Miejskiej.

I kwartał 
2020r.
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2. Analiza podziału środków budżetowych na 
inwestycje według budżetu na 2020r.
Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady
Miejskiej.

I kwartał 
2020r.

3. Informacje na temat zaległości podatkowej 
oraz za odpady komunalne za 2019r.
Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady
Miejskiej.

I kwartał 
2020r.

4. Informacja na temat inwestycji gminnych 
finansowanych ze środków z zewnątrz. 
Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady 
Miejskiej.

II kwartał 
2020r.

5. Informacje na temat wykorzystania środków
finansowych za 2019r. w Miejsko-Gminnym
Ośrodku Pomocy Społecznej w Chodczu. 
Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady
Miejskiej.

II kwartał 
2020r.

6. Analiza i opinia w sprawie wykonania 
budżetu za I półrocze 2020r. 
Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady
Miejskiej.

III kwartał 
2020r.

7. Analiza sytuacji ekonomiczno-finansowej w
Gminie 
 Zaopiniowanie projektów uchwał sesji 
Rady Miejskiej.

III kwartał 
2020r.

8. Stan realizacji inwestycji w Gminie 
Chodecz.
Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady
Miejskiej.

IV kwartał 
2020r.

9. Zapoznanie się z założeniami do projektu 
budżetu na rok 2021 oraz planem 
inwestycyjnym Gminy w 2021r. 
Zaopiniowanie projektów uchwał sesji Rady
Miejskiej.

IV kwartał 
2020r.

10. Analiza i opiniowanie zmian do budżetu w 
trakcie roku .
Terminy, tematyka mogą być zmienione w 
zależności od zaistniałych potrzeb.

na bieżąco 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – radny Sikorski Adam przedstawił następujący plan
pracy na 2020r.

PLAN
Pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

na 2020 rok

18



I kwartał 
1. Omówienie instytucji Skargi jako przedmiotu działania Komisji. 
2. Rozpatrzenie i wydanie opinii nt. skarg wniosków i petycji, które zostały przekazane do
Komisji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej;
3. Sprawy bieżące.
II kwartał 
1. Omówienie instytucji Wniosku jako przedmiotu działania Komisji. 
2. Rozpatrzenie i wydanie opinii nt. skarg wniosków i petycji, które zostały przekazane do
Komisji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej;
3. Sprawy bieżące.

III kwartał 
1. Omówienie instytucji Petycji jako przedmiotu działania Komisji. 
2. Rozpatrzenie i wydanie opinii nt. skarg wniosków i petycji, które zostały przekazane do
Komisji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej;
3. Omówienie i analiza rozpatrzonych przez Komisję - skarg wniosków i petycji w okresie
dwóch kwartałów roku 2020;
4. Sprawy bieżące.
IV kwartał 
1. Przyjęcie Planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na rok 2021;
2. Rozpatrzenie i wydanie opinii nt. skarg wniosków i petycji, które zostały przekazane do
Komisji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej;
3. Omówienie i analiza rozpatrzonych przez Komisję - skarg wniosków i petycji w okresie
czterech kwartałów roku 2020;
4. Sprawy bieżące.

3) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Stempczyński Jerzy
przedstawił następujący plan pracy na 2020r.

PLAN
Pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu

na 2020 rok
Lp. Tematyka posiedzenia

Komisji Rady
Termin

posiedzenia
Odpowiedz.

osoba z
Urzędu MiG

1. Sprawy dotyczące promocji Gminy Chodecz. cały rok

2. Spotkanie okresowe z dyrekcją Szkoły Podstawowej
im. Tadeusza Kościuszki w Chodczu.

I  i  II  półrocze
2020r.

3. Współudział  Komisji  w  organizacji  niektórych
imprez masowych.

cały rok

4. Udział  członków  Komisji  w  uroczystościach
organizowanych w szkołach.

cały rok 

5. Patronat nad organizacją konkursów przedmiotowych
organizowanych w Szkole Podstawowej im. Tadeusza
Kościuszki w Chodczu.

cały rok 

6. Przegląd obiektów sportowych i rekreacyjnych 
Miasta i Gminy Chodecz.

II kwartał 2020
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7. Przegląd  arkusza  organizacyjnego  Szkoły
Podstawowej  i  Przedszkola  Samorządowego  w
Chodczu na rok szkolny 2020/2021.

II kwartał 2020

8. Informacja o największych osiągnięciach sportowych
i kulturalnych dzieci i młodzieży w 2020 roku.

IV kwartał 2020

9. Spotkanie Komisji dotyczące zaopiniowania projektu 
budżetu w tym z zakresu będącego przedmiotem 
działania Komisji i jego podziału na dany rok 
budżetowy.

IV kwartał 2020

10. Sprawozdanie – podsumowanie działalności Komisji
za rok 2020.

IV kwartał 2020

4) Przewodniczący Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury Technicznej  – radny Feliniak Wiesław
przedstawił następujący plan pracy na 2020r.

 PLAN
pracy Komisji Rolnej i Infrastruktury Technicznej

na 2020 rok 

Lp. Tematyka posiedzenia 
Komisji Rady

Termin 
posiedzenia

Odpowiedzialna osoba 
za referowanie tematu z
Urzędu bądź instytucji.

1. Opiniowanie projektów budowy i napraw 
bieżących dróg na terenie Gminy.

I kwartał 2020r.

2. Opiniowanie zadań inwestycyjnych 
realizowanych przez samorząd gminny.

I kwartał 2020r.

3. Planowanie prac związanych z melioracją. II kwartał 2020r.

4. Bieżące utrzymanie dróg związane z 
odkrzaczaniem poboczy.

III kwartał 2020r.

5. Współpraca przy organizowaniu dożynek. III kwartał 2020r.

6. Współpraca przy zagospodarowaniu terenów 
rekreacyjnych i jezior.

II-III kwartał 
2020r.

7. Przyjęcie planu przygotowanego przez 
Prezesa ZGK Spółka z o.o. odnośnie 
przygotowania zakładu do zimowego 
utrzymania dróg.

IV kwartał 2020r.

8. Opinia dotycząca przejęcia przez samorząd 
zimowego utrzymania dróg powiatowych 
leżących na terenie gminy.

IV kwartał 2020r.

9. Opiniowanie podań o umorzenia i odroczenia IV kwartał 2020r.
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podatku rolnego.

10. Analiza i opiniowanie projektu budżetu na 
2021 rok.

IV kwartał 2020r.

11. Sprawy bieżące wynikające w ciągu roku. 
Terminy posiedzeń będą wyznaczane przez 
przewodniczącego Komisji

I-IV kwartał 
2020r.

5) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Kwiatkowska Ewa
przedstawiła następujący plan pracy na 2020r.

PLAN
Pracy Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska

na 2020 rok

1) Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady – cały rok.
2) Rozpatrywanie skarg i wniosków mieszkańców skierowanych do Komisji – cały rok.
3) Sprawy bieżące – cały rok.

 I kwartał
1. Sporządzenie sprawozdania za 2019 rok oraz opracowanie planu pracy Komisji na 2020
rok.
2. Spotkanie z liderami stowarzyszeń z terenu Gminy Chodecz.
3. Gospodarka mieszkaniowa, zasoby komunalne i socjalne. Zasoby i ich stan.
II kwartał
1. Utrzymanie i stan placów zabaw.
2.  Informacja  o  stanie  ładu,  porządku  i  bezpieczeństwa  publicznego  za  2019  rok  -
funkcjonowanie ustawy.
3.  Realizacja  zadań  z  zakresu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,
Narkomanii oraz Przemocy w Rodzinie.
4. Przygotowanie Gminy do sezonu letniego.
III kwartał
1.Analiza i ocena wykonania budżetu za I półrocze 2020 roku.
2.Funkcjonowanie gospodarki odpadami, stan wysypisk, zbiórka i magazynowanie.
3.Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  sanitarno  –  weterynaryjnego.  Współpraca  ze
schroniskiem dla zwierząt.
4.Działania Gminy w zakresie promocji i turystyki.
IV kwartał
1.Ocena zjawisk negatywnie oddziałujących na środowisko. Emisja zanieczyszczeń.
2.Współpraca z organizacjami i stowarzyszeniami.
3.Realizacja programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Chodecz.
4. Analiza projektu budżetu w zakresie zadań Komisji na rok 2021.
Dyskusji  nie  było.  Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została
poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała
Nr XVI/111/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.  8  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  niewyrażenia  zgody  na  wyodrębnienie  funduszu
sołeckiego. 

 Przewodnicząca  o  przedłożenie  informacji  dotyczącej  podjęcia  w/w  uchwały  poprosiła
Burmistrza Chodcza. Pan Jarosław Grabczyński poinformował, że sprawa ta była poruszana
na posiedzeniach stałych Komisji Rady Miejskiej. Radni podjęli wówczas wstępną decyzję o
likwidacji funduszu sołeckiego z uwagi na zmniejszone, a w przyszłych latach brak zwrotu
środków  wydatkowanych  z  Urzędu  Wojewódzkiego.  Z  roku  na  rok  zwrot  jest  obniżany,
obecnie  wynosi  za  2019  rok  20%,  a  w  latach  przyszłych  może  być  to  dofinansowanie
zniesione całkowicie. Fundusz sołecki to środki z budżetu gminy, likwidacja jego w niczym
nie przeszkadza jeśli chodzi o realizowanie zadań własnych gminy i te pieniądze nadal mogą
być przeznaczane przez radnych na różnego rodzaju inwestycje związane z funkcjonowaniem
sołectw, tylko nie w ramach funduszu sołeckiego. Fundusz sołecki wymagał zaangażowania
pracy co najmniej 1,5 etatu. W 2020r. Fundusz sołecki jeszcze będzie, jeśli radni podejmą
dzisiaj uchwałę będzie on zlikwidowany od 2021r.  Na tym zakończono.  Następnie o opinię
została  poproszona  Komisja  Budżetu  i  Finansów.  Michalak  Beata  przedstawiła,  iż  opinia
Komisji jest pozytywna.  Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały
następnie uchwała została poddana pod głosowanie.  Za głosowało 11 radnych, przeciw 0,
wstrzymujących  0.  Uchwała  Nr  XVI/112/20  została  podjęta  i  stanowi  załącznik  do
niniejszego protokołu.

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego
na drogach gminnych.

 Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła
Panią Grabczyńską Dorotę. Radca prawny poinformowała, iż w art. 40 ust. 8 ustawy z dnia 21
marca 1985 r. o drogach publicznych, ustawodawca daje delegację dla organów stanowiących
jednostki  samorządu  terytorialnego,  do  ustalenia  w  drodze  uchwały,  dla  dróg,  których
zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego, wysokość stawek opłaty za zajęcie 1 m2

pasa drogowego, z tym że stawki opłaty za zajęcie pasa drogowego w celu prowadzenia robót
w pasie drogowym, zajęcie pasa drogowego na prawach wyłączności w celach innych niż
wymienione  w  art.  40  ust.2  pkt  1  i  4  oraz  umieszczanie  w  pasie  drogowym  obiektów
budowlanych  niezwiązanych  z  potrzebami  zarządzania  drogami  lub  potrzebami  ruchu
drogowego  oraz  reklam,  nie  mogą  przekroczyć  10  zł  za  jeden  dzień  zajmowania  pasa
drogowego,  a  stawka  opłaty  za  zajęcie  1  m2 pasa  drogowego  pobieranej  za  każdy  rok
umieszczenia urządzenia w pasie drogowym, nie może przekroczyć 200 zł.  Przy ustalaniu
stawek uwzględnia się:
1) kategorię drogi, której pas drogowy zostaje zajęty;
2) rodzaj elementu zajętego pasa drogowego;
3) procentową wielkość zajmowanej szerokości jezdni;
4) rodzaj zajęcia pasa drogowego;
5) rodzaj urządzenia lub obiektu budowlanego umieszczonego w pasie drogowym. Ustawa z
dnia  30  sierpnia  2019  r.  o  zmianie  ustawy  o  wspieraniu  rozwoju  usług  i  sieci
telekomunikacyjnych oraz niektórych innych ustaw  (Dz. U. z 2019, poz. 1815) wprowadziła
zmiany w ustawie o drogach publicznych ((tj. Dz.U. z 2018, poz. 2068 ze zm.). Z dniem 25
października  2019  r.  weszły  w  życie  nowe  przepisy  w  tym zakresie,  które  objęły  m.in.
obniżenie maksymalnych stawek za zajęcia pasa drogowego w odniesieniu do obiektów i
urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej:
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„Art. 40 ust. 8. Organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego, w drodze uchwały,
ustala dla dróg, których zarządcą jest jednostka samorządu terytorialnego, wysokość stawek
opłaty za zajęcie 1 m² pasa drogowego. Stawki opłaty, o których mowa w ust. 4 i 6, nie mogą
przekroczyć 10 zł za jeden dzień zajmowania pasa drogowego, a stawka opłaty, o której mowa
w ust.  5,  nie  może  przekroczyć  200  zł,  z  tym  że  w  odniesieniu  do  obiektów  i  urządzeń
infrastruktury  telekomunikacyjnej  stawki  opłaty,  o  których  mowa w ust.  4  i  6,  nie  mogą
przekroczyć 0,20 zł za jeden dzień zajmowania pasa drogowego, a stawka opłaty, o której
mowa w ust. 5, nie może przekroczyć 20 zł”.  Konieczna więc jest   zmiana uchwał w tych
jednostkach samorządu terytorialnego, w których obowiązują wyższe stawki opłat za zajęcie
pasa  drogowego  w  odniesieniu  do  infrastruktury  telekomunikacyjnej,  niż  przewidziane
nowymi  przepisami  ustawy  o  drogach  publicznych.  Na  tym  Pani  Mecenas  zakończyła.
Następnie o opinię zostały poproszone Komisja Budżetu i Finansów oraz Komisja Rolna i
Infrastruktury Technicznej. Opinie były pozytywne. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca
odczytała projekt uchwały następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało
11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVI/113/20 została podjęta i stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz w roku 2020.

 Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła Panią
Grabczyńską  Dorotę.  Radca  prawny  poinformowała,  iż  corocznie  jesteśmy  zobligowani
dostosowywać program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegać bezdomności
zwierząt na terenie Miasta i Gminy Chodecz. Obowiązek ten wynika z uchwały o ochronie
zwierząt. Brzmienie tej uchwały nie odbiega od brzmienia uchwały z zeszłego roku. Musi być
przyjęta  corocznie.  Na  tym  zakończono.  Następnie  o opinię  została  poproszona  Komisja
Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska.  Przewodnicząca  Komisji  Kwiatkowska  Ewa
przedstawiła,  iż  opinia  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.  Przewodnicząca  odczytała
projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  11
radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVI/114/20 została podjęta i  stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.  11  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  składu  osobowego  Komisji  Oświaty,
Zdrowia, Kultury i Sportu.

 Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła Panią
Grabczyńską Dorotę. Pani Dorota poinformowała, iż w związku ze złożeniem przez radną
Panią  Beatę  Michalak  pisemnej  rezygnacji  z  członkostwa  w  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,
Kultury  i  Sportu powołanej  uchwałą  Nr  II/11/18  Rady  Miejskiej  w  Chodczu  z  dnia  28
listopada 2018r., konieczne jest przyjęcie powyższej rezygnacji, a także uzupełnienie składu
osobowego w/w Komisji. W związku z powyższym zasadne jest podjęcie uchwały. Na tym
zakończono.  Następnie  o opinię  została  poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony
Środowiska.  Przewodnicząca  Komisji  Kwiatkowska  Ewa  przedstawiła,  iż  opinia  jest
pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca z pomocą wiceprzewodniczącego Błażeja
Krupy odczytała  projekt  uchwały następnie  uchwała  została  poddana pod głosowanie.  Za
głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVI/115/20 została podjęta
i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji.

 Przewodnicząca o przedłożenie informacji dotyczącej podjęcia w/w uchwały poprosiła Panią
Grabczyńską Dorotę. Pani Dorota poinformowała, iż w związku ze złożeniem przez radnego
Pana Wiesława Pietrzaka pisemnej rezygnacji z członkostwa w Komisji Skarg, Wniosków i
Petycji powołanej uchwałą Nr II/13/18 Rady Miejskiej w Chodczu z dnia 28 listopada 2018r.,
konieczne jest przyjęcie powyższej rezygnacji, a także uzupełnienie składu osobowego w/w
Komisji.  W związku  z  powyższym  zasadne  jest  podjęcie  uchwały.  Na  tym  zakończono.
Następnie  o opinię  została  poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska.
Przewodnicząca Komisji  Kwiatkowska Ewa przedstawiła,  iż opinia jest pozytywna. Radni
pytań  nie  mieli.  Przewodnicząca  o  odczytanie  projektu  uchwały  poprosiła
wiceprzewodniczącego  Pana  Błażeja  Krupę,  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVI/116/20
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 13 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i
Gminy Chodecz na rok 2020.
 Przewodnicząca  o  przedłożenie  informacji  dotyczącej  podjęcia  uchwały  zmieniającej
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2020 poprosiła Panią
Skarbnik.  Pani  Nowakowska  poinformował,  iż  zmienia  się  zakres  zadania  zarządzania
kryzysowego. Rezerwa celowa z 73 200,00 zł. jest zwiększona do kwoty 78 000,00 zł. Ogólna
rezerwa w kwocie 200 000,00 zł. Na tym zakończono. Następnie o opinię została poproszona
Komisja Budżetu i Finansów. Michalak Beata przedstawiła, iż opinia Komisji jest pozytywna.
Radni  pytań  nie  mieli.  Wiceprzewodniczący odczytał  projekt  uchwały  następnie  uchwała
została poddana pod głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0.
Uchwała Nr XVI/117/20 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 14 Podjęcie uchwały w sprawie powołania Spółdzielni Socjalnej pod nazwą Westa.

 Przewodnicząca  o  przedłożenie  informacji  dotyczącej  podjęcia  w/w  uchwały  poprosiła
Burmistrza Chodcza. Pan Jarosław Grabczyński udzielił informacji w przedmiotowej sprawie
odnosząc  się  jednocześnie  do  tej  uchwały  tj.  powołania  Spółdzielni  Socjalnej  Westa  i
następnej uchwały, tj.  powołanie Spółdzielni Socjalnej Recykling. Wytłumaczył,  iż istnieje
szansa aby spółdzielnie socjalne, które zostałyby powołane m.in. przez jednego z założycieli
Miasto  i  Gminę  Chodecz  mogą  dostać  dofinansowanie  z  programu,  który  ogłosił  Urząd
Marszałkowski.  Stąd konieczność wywołania tych uchwał.  Dwie spółdzielnie  socjalne już
funkcjonują na terenie naszego miasta. Są to spółdzielnie zajmujące się sprzątaniem w szkole
i pracami gospodarczymi, sprzątaniem terenu miasta i gminy Chodecz. Zatrudniają obecnie
łącznie 8 osób. Te spółdzielnie socjalne, które planujemy otworzyć zatrudniałyby około 10
osób. Zależy to też od tego jak zostanie zakwalifikowany złożony wniosek i jaka punktacje
otrzyma w Fundacji Ekonomi Społecznej. Na tym zakończono.  Następnie o opinię została
poproszona  Komisja  Obywatelska  i  Ochrony  Środowiska.  Przewodnicząca  Komisji
Kwiatkowska  Ewa  przedstawiła,  iż  opinia  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.
Wiceprzewodniczący  odczytał  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie. Za głosowało 11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVI/118/20
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
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Ad.  15  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Spółdzielni  Socjalnej  pod  nazwą
Recykling.

 Przewodnicząca  o  wprowadzenie  poprosiła  Burmistrza  Chodcza.  Jarosław  Grabczyński
poinformował, iż tak jak już mówił wcześniej to jest właśnie ta druga spółdzielnia socjalna
pod nazwą Recykling, która jest w planie do zarejestrowania w KRS. Radni pytań nie mieli.
Opinia  Komisji  Obywatelskiej  i  Ochronie  Środowiska  była  pozytywna.  Przewodnicząca
odczytała projekt uchwały, następnie uchwała została poddana pod głosowanie. Za głosowało
11 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XVI/119/20 została podjęta i stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.16 Interpelacje i zapytania radnych.

 Radni nie zgłaszali interpelacji.

Ad.17 Sprawy bieżące i wolne wnioski.

 Nikt z obecnych na sali nie zabrał głosu. 

Ad.18 Zakończenie obrad sesji.

 Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XVI sesji Rady Miejskiej w
Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja zakończyła się o
godz. 15:18.

 Przewodniczący 
         Rady Miejskiej

         Anna Twardowska

Sporządziła:
Łukaszewicz Daria
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